

ISMA Olimpiāde 2015

Eseju tēmas

Angļu valoda	Latviešu valoda	Krievu valoda
1. Everybody has a special talent. Write about the time when you discovered one of your talents.	Katram no mums ir kāds īpašs talants. Pastāstiet, kā Jums gadījās atklāt sevī kādu jaunu talantu.	У каждого есть особый талант. Расскажите о том, как Вы открыли свой талант.
2. Who is your role model and why?	Vai Jūsu dzīvē ir cilvēks, kas iedvesmo Jūs ar savu rīcību un kuram Jūs gribat līdzināties? Kāpēc?	«Поведение есть зеркало, в котором каждый показывает свой образ». (Г. Гегель).
3. You never know what you're capable of until you try. Write about a time when you succeed at something despite your doubts.	Nekad nevar zināt, uz ko mēs esam spējīgi, līdz mēs uzdrīkstamies. Pastāstiet, kā Jums gadījās gūt panākumus kādā jomā neskatoties uz Jūsu šaubām.	«Жить – это прежде всего творчество, но это не значит, что каждый человек, чтобы жить, должен родиться художником, балериной или учёным» (Д.С. Лихачёв).
4. What was the most important technological invention in the history of contemporary civilisation? Defend your answer.	Kurš tehnoloģisks izgudrojums ir vissvarīgākais mūsdienu civilizācijas vēsturē? Pamatojiet Jūsu viedokli.	«Прогресс наук и машин – это полезное средство, но единственной целью цивилизации является развитие человека» (Э. Флайано).
5. The world can be a cold place, but a little bit of kindness can make it a lot warmer. Write about a time when you made the world a better place for someone by being kind.	Pasaule var būt auksta, bet nedaudz labestības var padarīt to siltāku. Pastāstiet, kā Jums gadījās padarīt pasauli labāku kādam ar labiem darbiem vai vārdiem.	Мир может быть суровым, но немного доброты способно сделать его намного теплее. Расскажите о том, как Вам удалось сделать мир для кого-то лучше, совершив добрый поступок.